

		The second Second			THE PARTY OF	The second
Hotel	8-9 Pax (per van)		10-11 Pax (per van)		12 Pax ( per van )	
	Twin (RM)	Single (RM)	Twin (RM)	Single (RM)	Twin (RM)	Single (RM)
Bhava Residence - Superior	488	539	419	470	375	427
The Smart Hotel - Superior	505	575	437	505	394	463
Asian Hotel Hatyai - Deluxe ( No Breakfast )	510	583	440	514	398	470
TTT - Standard	510	583	440	514	398	470
ATK - Standard	518	599	449	530	405	487
Yannaty Hotel - Superior ( Halal )	520	607	454	539	410	495
V.L Hotel Hatyai - Executive Room	525	615	458	547	414	503
Golden Crown Grand - Superior	538	640	470	570	425	528
Tonaoi Grand Hotel - Deluxe	540	645	470	575	429	533
Crystal Hotel Hat Yai - Deluxe	540	645	470	575	429	533
S Hadyai Hotel - Standard	549	660	480	590	437	549
Siam Oriental - Superior ( Halal )	550	664	480	595	439	550
Buri Sriphu - Standard	559	680	490	610	447	568
Monkham Village - Superior Garden	559	680	490	610	447	568
W3 Hotel Hatyai - Deluxe Double	567	697	498	628	455	584
Richmann Resort Hotel - Standard	590	745	520	677	479	633
New Season Square - Superior	607	778	539	709	495	666

Children Below 12 years old share room with 2 adults (include seats & extra bed)

Charge 80% of adults rate







Jouis Holiday Restricted

Rev: Nov 23

#### Notes:

- Price quoted per person basis (RM)
- → Twin =82 Persons per room
- The above rates are subject to minimum 8 persons per departure
- → The above rates are only applicable for Malaysian
- → Child rate only applies when sharing bed with 2 adults
- → Original passport require during entering (Validity at least 6 months)
- Similar grade of hotel will be arrange if the above mentioned hotel is fully booked. Hotel subjected to change without prior notice
- → Twin / Double bed subject to availability. No reserve is allowed

## Package includes:

- 1 Night's accommodation (Twin/Double)
- 1 Breakfasts & 1 Lunch
- Return Tour Van transfer (14 seaters ) (Ex. Penang / Kedah)
- Tour & transfer as itinerary
- ✓ Escorted with Thailand Tour Guide English Speaking
- Thai Tourist Entry Insurance

## Package excludes:

- Personal expenses
- X Air fare
- X Airport taxes
- X Travel Insurance
- High season surcharge RM 60 per pax per night
- Entry visa application ( If applicable )
- Over Night Bus Surcharge if depart 1 night early

### **Terms & Conditions:**

- → The management & hotel operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition.
- → The management & hotel operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our
- → Prices are subjected to change without prior notice.
- → In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically.
- Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required.
- Full payment is required before 4 weeks of departure date.
- → Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit.
- Reservation is subjected to room availability.
- No insurance coverage.
- → The management will follow resort's refund or postpone policy in case any MCO, EMCO or CMCO is implemented.
- → Every traveler must follow the latest SOP during check in to hotel which is regulated by government and the hotel.

### 注意事项:

- → 价钱以一个人计算(马币)
- → Twin =双人房
- → 以上价格需最少8人出发
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- → 儿童价只适用于2成人同床
- → 正版护照有效期至少6个月才可入境。
- 如果以上提到的酒店都订满了,类似档次的酒店将安 排。酒店如有更变,恕不另行通知
- → 两张单人床 / 双人床依据酒店空房情况而定。不允许

## 团费包含:

- ✓ 1 晚住宿(双人房)
- ✓ 1早餐&1午餐
- ✓ 来回旅游van载送服务 (14坐) (槟城/吉打出发)
- ✓ 指定行程
- 泰国导游服务 (英文)
- ✓ 泰国旅游入境保险

# 团费不含:

- 个人开支
- × 机票
- × 机场税
- × 旅游保险
- × 旺季附加费 RM 60 每人每晚
- 签证(如需要)
- 夜车附加费(如果提前一晚出发)

#### 条款及细则:

- → 再不可预测的状况下,管理和度假屋运营商保留权利 随时更改任何行程,替换车辆或取消旅游。
- → 发生故障的损失,丢失行李或私人物品,生病,受伤或死亡,以及其他我们所无能控制的活动下所造成的 损失或意外。管理层及度假物运营商,不承担任何法 律责任或追究。
- → 价格如有更改,恕不另行通知。
- → 如果取消或减少客房,定金或预付款将被自动取消。
- → 预订确认后,须付总费用的50%为定金
- + 出发前4周,必需支付全额费用
- → 取消预订,全部或部分已付款项恕不退还。
- → 预订视房间,配套空位进行供给。

Rev: Nov 23

- **→** 没有保险签购于任何行程,顾客需自行签购。
- → 如果实施任何 MCO、EMCO 或 CMCO, 管理层将根据度 假村的退款或延期政策执行任务。
- → 每位旅客在入住度假屋时必须遵守政府和度假屋的最 新 SOP。







**Greenway Night Market** 

Jouis Holiday Restricted









## ITINERARY 行程

Gather at Pick Up area and depart to Thailand Border Day 1

在接载区集合并前往泰国边境

Arrive Malaysia - Thai Border, proceed to immigration clearance. 第一天

抵达马泰边境, 办理出入境手续。

Upon arrival, welcome & greet by our local representative then proceed to City

抵达后, 由我们的泰国导游迎接, 然后前往城市

Songkhla Samila Beach, have a photo stop at Songkhla Mermaid statue

宋卡萨米拉海滩, 在宋卡美人鱼雕像前拍照留念

Lunch

午餐

Songkhla Old Town, Café Hopping & Koyo Island (own expenses)

到访宋卡老街,咖啡馆探店,然后出发Koyo Island 逛(自费)

Back to Hotel Check in

回酒店办理入住手续

Free & Easy with Own activities can go to night market (Own arrangement)

自由活动,建议可以自行去夜市逛逛 (自行安排)

Breakfast & Free and easy or Visit Kim Yong Market Shopping (Own arrangement) Day 2

早餐和自由活动或者到Kim Yong 市场逛逛(自行安排)

第二天 Check Out & Gather at Hotel Lobby

在酒店大堂退房并集合

Visit to chevit cheeva café / Seaverse Cafe (own expenses)

参观 chevit cheeva café 吃甜点 / Seaverse 水上咖啡馆 ( 自费 )

Magic Eye Museum, Then Shopping at Big C Hatyai (own expenses)

参观合艾著名魔术馆,然后在Big C Hatyai购物(自费)

Lunch (own expenses)

午餐(自费)

Transfer Home Sweet Home

启程回家

The above itinerary is the standard itinerary or for reference only, guests are always welcome to inform us which attractions they want to visit. We will try our best to arrange according to the route.

In accordance with the respective country's rules and regulations, drivers are not permitted to work more than 10 hours daily due to safety constraints. Any violation of this regulation may result in penalties. ( Working hours are counted from the time the driver begins working.)

以上行程都是标准行程或者供参考,欢迎客人告知我们想参观的景点。我们会尽量按照路线编排。

考虑,根据规章制度,司机每天工作时间不得超过10小时。 (工作时间自司机上班后开始计算)

